
 
PROTOKÓŁ NR XXVII/2009 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 29 stycznia  2009 roku 

 
 
 
 
XXVII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 29 stycznia 2009 roku o godzinie  
13.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Zaproponował dodanie do przesłanego porządku obrad w punkcie 7 podpunktu d) – podjęcie uchwały 
o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w obrębie ulic : Kolejowa - Kopernika w Kobylinie uchwalonego Uchwałą                       
Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 29 sierpnia 2005 roku 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła zaproponowaną zmianę. 
 
Po uwzględnieniu zaproponowanych zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2008 rok oraz plany w tym zakresie na rok 

2009. 
6. Informacja dotycząca stosowania zamówień publicznych w 2008 roku. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009,  
b) w sprawie:  wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu 

Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o w Gostyniu, 
c) w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina. 
d) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie ulic :Kolejowa - Kopernika w Kobylinie 
uchwalonego Uchwałą Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                
29 sierpnia 2005 roku. 

8. Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2008 rok. 
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie. 
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Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
A.JARUS zauważył, że w dniu 27 stycznia br. w TVP podano informację, że 2 lutego rozpocznie się 
nabór wniosków o dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Mówiono także, że ze 
względu na duże opóźnienia w realizacji tego programu jest rozważana możliwość naboru za lata 2008 
i 2009. Ze względu na ograniczoną liczbę środków nie wszystkie wnioski zostaną pozytywnie 
rozpatrzone. Oprócz poprawności wniosku przy jego ocenie zostanie także uwzględniony termin jego 
złożenia. Zapytał, czy jest gotowa kompletna dokumentacja i czy Gmina jest przygotowana do 
złożenia wniosku. Przypomniał, że chodzi o niebagatelną kwotę – na każdy wniosek można zyskać 
500 tys. zł..     
Został zrealizowany program dotyczący wyrównywania szans dzieci i młodzieży. Wiedza radnych na 
ten temat jest bardzo mała. Jego zdaniem dzieciom i młodzieży należą się programy, które poszerzają 
horyzont i intelekt. Program realizowały szkoły, m.in. zakupiono sprzęt. Zasadne jest przygotowanie 
informacji na ten temat, by zachęcić także innych dyrektorów do realizacji takich programów. 
Kończy się wymiana lamp oświetlenia ulicznego na lampy energooszczędne. Ale potem rozpoczną się 
prace nad nowymi punktami oświetleniowymi. Zaproponował zainstalowanie lamp obok szkoły         
w Zalesiu Małym przy nowej drodze. Byłoby to zakończenie zadania, nie nowe zadanie. W szkole 
odbywają się wieczorami zajęcia, m.in. młodzież ma treningi tenisa. Poprosił Burmistrza i Sekretarza 
o uwzględnienie tej propozycji. 
Przy drodze ze Srók do Pępowa, Powiatowy Zarząd Dróg obciął gałęzie drzew do granicy Powiatu. 
Konary zostały uprzątnięte przez mieszkańców dzięki sołtysowi Marianowi Grześkowiakowi.              
W innych miejscach także można takie prace zlecić sołtysom, to obniży koszty. W ten sposób można 
wypielęgnować więcej dróg, które są bardzo zaniedbane. 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że już od ponad roku zgłasza sprawę zarwanego mostku przy wjeździe 
do Zalesia Wielkiego. Przedstawiciele PZD oglądali ten mostek, ale do dzisiaj nie został naprawiony.  
Poinformował, że niektórzy sołtysi już po raz trzeci zajmowali się uprzątaniem gałęzi, mają więc to 
opanowane. Tylko, żeby PZD obciął gałęzie. 
Poza tym przy drogach powiatowych ścinano pobocza w listopadzie i grudniu ub.r., ale prac nie 
dokończono ponieważ zepsuła się maszyna i potem rozpoczętych prac już nie wykonywano.   
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
J. PALUSZKIEWICZ przedstawił informację o gospodarowaniu mieniem gminnym za 2008 rok oraz 
planach w tym zakresie na rok 2009, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja była omawiana na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
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M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
BURMISTRZ przedstawił informację dotyczącą stosowania zamówień publicznych w 2008 roku, 
stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. Stwierdził, że w informacji nie uwzględniono 
ostatniego przetargu na budowę hali środowiskowo – sportowej, ponieważ procedura jeszcze trwa. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja była omawiana na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
  
Ad 7 
a) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009. 
Przypomniała, że zmiany dotyczą tylko wydatków. Najważniejszą pozycją jest wypłata 
odszkodowania w wysokości 90 tys. zł za drogę, która po dokonanym podziale geodezyjnym z mocy 
prawa stała się własnością Gminy. Aby zyskać środki na ten cel zostanie zmniejszona kwota 
zaplanowana na budowę oczyszczalni ścieków. W tym roku wydatki na ewentualną realizację tej 
inwestycji będą niższe niż zaplanowano. Następnie przedstawiła autopoprawki, stanowiące załącznik 
nr 6 do niniejszego protokółu. Burmistrz proponuje zaplanowanie 35 tys. zł na wykonanie projektu na 
budowę mostu w Długołęce. To zadanie będzie realizowane w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich przez Lokalną Grupę Działania Gościnna Wielkopolska. W ramach tego projektu 
wykonanoby też renowację zbiornika wodnego wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu. To 
jedno zadanie, tylko zapisane w dwóch rozdziałach. Łącznie zaplanowano 60 tys. zł, tylko na samą 
dokumentację. Poza tym o 5 tys. zł zwiększonoby środki dla Ośrodka Pomocy Społecznej na 
opracowanie Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kobylin oraz 
Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną. Opracowanie tej strategii jest 
wymogiem prawnym. Na te zadania przeznaczonoby środki z budowy oczyszczalni ścieków. 
BURMISTRZ stwierdził, że w ramach Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania Gościnna 
Wielkopolska” dla Gminy Kobylin zaplanowano kwotę 614 tys. zł dotacji ze środków PROW. 
Pierwszy nabór wniosków będzie we wrześniu albo październiku br. Mieliśmy bardzo mało czasu by 
ustalić chociaż szacunkowy koszt opracowania dokumentacji. Te szacunkowe kwoty, bez wyliczeń 
szczegółowych, podały nam firmy, które wykonują takie opracowania. Na te prace ogłosi przetarg, 
ponieważ kwoty są duże. Udział procentowy kosztów dokumentacji w stosunku do całości zadania jest 
przerażający. W I naborze możemy zyskać ok. 400 tys. zł dotacji. Jeśli pozostaną pieniądze, to           
w II naborze, na rok 2011, zaproponujemy dwa zadania – renowację wieży zegarowej i remont 
budynku kina. 
A.JARUS poprosił o wyjaśnienia dotyczące Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Kobylin.     
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I.DOMASZEWSKA powiedziała, że opracowania Strategii wymagają przepisy o pomocy społecznej –
zobowiązana do tego jest każda gmina. Do prac przystąpiono już w ubiegłym roku. Zależy jej na tym,  
by Strategia została przyjęta przez Radę Miejską do końca kwietnia br. Podejmie starania o przyznanie 
środków z Unii Europejskiej, ponieważ można zyskać ok. 130 tys. zł. Opracowanie Strategii zleci 
specjalistycznej firmie z Częstochowy, która posiada duże doświadczenie. Były 3 oferty. 
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie poszczególne autopoprawki. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 600, rozdział 60016 – 14 za, 
dział 010, rozdział 01041 – 14 za, 
dział 852, rozdział 85219 – 14 za, 
dział 900, rozdział 90001 – 14 za.  
P.CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących. 
 

UCHWAŁA NR XXVII/164/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2009 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
  
b) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : wyrażenia zgody na objęcie 
dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o w Gostyniu, był 
omawiany na posiedzeniach komisji. Przypomniał, że środki na wykup udziałów zaplanowano           
w tegorocznym budżecie.  
Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych     
o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVII/165/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2009 roku 

w sprawie : wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
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c) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że projekt uchwały w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Kobylina, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie 
zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVII/166/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2009 roku 

w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 
 
została podjęta przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokółu. 
 
d) 
P/ CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie ulic :Kolejowa - 
Kopernika w Kobylinie uchwalonego Uchwałą Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie       
z dnia 29 sierpnia 2005 roku, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, przy 4 głosach za i wstrzymującym. 
 

UCHWAŁA NR XXVII/167/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 stycznia 2009 roku 

 o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego w obrębie ulic :Kolejowa - Kopernika w Kobylinie uchwalonego Uchwałą   

Nr XXVIII/209/2005 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 29 sierpnia 2005 roku, 
 
została podjęta przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokółu. 
 
 
Ad 8 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że wszyscy radni otrzymali sprawozdania z działalności komisji stałych 
za 2008 rok i zapoznali się z nimi. Sprawozdanie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokółu, sprawozdanie Komisji Rewizyjnej załącznik nr 12, natomiast 
sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych załącznik nr 13. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła sprawozdania.   
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Ad 9 
M. PERNAK zapytał, kiedy będą budowane dodatkowe lampy oświetlenia ulicznego na terenie 
Gminy. Minęło już 1,5 roku kiedy rozmawiano o potrzebach. Czas ten mógł zostać wykorzystany na 
przygotowanie projektów i teraz lampy mogłyby zostać pobudowane. 
T. DŻYGAŁA poinformował, że w dniu 05 stycznia br. w Urzędzie Marszałkowskim została 
zarejestrowana grupa producentów trzody chlewnej na terenie Gminy Kobylin. To druga grupa             
w Polsce, która powstała przy Spółdzielni Kółek Rolniczych. Grupę utworzyło 13 rolników, łącznie 
posiadających 10 tys. sztuk trzody chlewnej. Wpłynęły już kolejne 3 wnioski. Poprosił radnych            
i sołtysów o przekazanie tej informacji mieszkańcom Gminy. Jako grupa wspólnie negocjują wyższe 
ceny, otrzymują premie i dotacje z Urzędu Marszałkowskiego. Teraz prowadzone są negocjacje            
z 3 odbiorcami – PKM Duda, Saurus z Golinki i MK Kobylin. Są też środki dla grup producentów 
bydła. Rolnicy mogą o tym pomyśleć, jeśli będą chętni, to członkowie grupy producentów trzody 
chlewnej pomogą. 
P. CHLEBOWSKI pogratulował członkom grupy producenckiej. 
E. JAŃCZAK zauważył, że w Krotoszynie powstała także grupa producentów zbożowo – rzepakowa. 
Rolnicy mogą się zapisać do tej grupy. 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, by rolnicy nie uciekali z Gminy. Możemy w Gminie także założyć taką 
grupę. Już są plany, tylko ważne by byli chętni. Chodzi o to byśmy mieli profity z tego. 
BURMISTRZ odnośnie naboru wniosków w ramach PROW powiedział, że Gmina złoży taki wniosek. 
Nabór potrwa od 2 lutego do 3 kwietnia br. Składane będą wnioski, na które powinny być nabory       
w latach 2007, 2008 i 2009. Dlatego wniosków będzie dużo. Przypomniał o założeniach, że z gminy 
będzie przyjęty tylko jeden wniosek. Mamy już przygotowany wniosek z pełną dokumentacją na 
kwotę 915.351,80 zł, w tym 841.922,72 zł kosztów kwalifikowanych. Wnioskujemy o 500 tys. zł 
pomocy ze środków UE. Taką kwotę powinniśmy otrzymać po pozytywnym rozpatrzeniu naszego 
wniosku. Wniosek dotyczy rozbudowy remizy OSP w Kobylinie i remontu świetlicy wiejskiej             
w Fijałowie. Zostanie złożony w pierwszych dniach naboru. Jego zdaniem kolejność złożenia 
wniosków nie będzie miała większego wpływu, ponieważ wnioski są punktowane. Teraz przystąpiono 
do ustalania zakresów kolejnych zadań - rozbudowy świetlicy wiejskiej w Łagiewnikach, remontu 
świetlic w Srokach i Zdziętawach. Zaplanowano na ten cel 710 tys. zł. Na dofinansowanie tych zadań 
zostanie złożony wniosek podczas kolejnego naboru wniosków w ramach PROW. Dziś nie wiadomo, 
kiedy będzie drugi nabór. 
Jeśli chodzi o rządowy program wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2008 r., to 
realizowały go 3 szkoły – Zespół Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Kobylinie, Szkoła podstawowa 
w Kuklinowie i Szkoła Podstawowa w Zalesiu Małym. Całość zadania dotyczyła kwoty 87.627 zł, 
natomiast dotacja 60.574 zł. Program został już zrealizowany. Obiecał, że sprawozdanie z realizacji 
zostanie przekazane radnym.  
W sprawie pielęgnacji drzew, to rzecz oczywista, że będziemy występować z apelem do sołtysów        
o pomoc w tej sprawie. Sołtysi zawsze też występowali z inicjatywą. np. w Srokach, gdzie społecznicy 
pomagają obniżyć koszty przedsięwzięć. Podziękował za taką postawę.  
Odnośnie naprawy mostu w Zalesiu Wielkim, to dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg mówił, że 
zadanie to zostanie wykonane w ubiegłym roku. Ale nie zostało zrealizowane. Porozmawia                   
z dyrektorem na ten temat i temat innych zgłoszonych spraw. O wszystkich zgłaszanych sprawach 
podczas posiedzeń komisji stałych i sesji, pisemnie poinformuje dyr. Jelinowskiego.  
SEKRETARZ zauważył, że wymiana oświetlenia trwa. Zawarta umowa przewiduje koniec wymiany 
do 20 lutego br. Od początku Burmistrz mówił, że po wymianie będziemy zbierać informacje 
dotyczące potrzeb. Część informacji już mamy, były w tej sprawie spotkania z sołtysami. 
Informowano, gdzie nowe lampy można zlokalizować w ramach wymiany, a na które konieczny jest 
projekt budowlany. Z doświadczenia projektantów wynikało, że po wymianie jest inne nasilenie 
światła, są też dodatkowe punkty. Tak więc firma przekonała nas, żeby nie realizować tych zadań 
jednocześnie, tylko nowe punkty planować po wymianie.  
M. PERNAK zwrócił uwagę, że w Górce jest takie miejsce, gdzie wcale nie ma lamp a ludzie 
mieszkają tam już od 30 lat. To miejsce powinno zostać oświetlone. 
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SEKRETARZ zgodził się z sołtysem Pernakiem. Poinformował, że zostanie opracowany wspólny 
projekt dotyczący budowy nowych punktów świetlnych na terenie całej Gminy.  
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że każdy punkt to nowy projekt. Jeśli przygotuje się projekt od razu dla 
całej Gminy, wtedy poniesiemy mniejsze koszty. Po zakończeniu wymiany rozpocznie się drugi etap – 
budowa nowych punktów oświetlenia ulicznego.                            
 
 
Ad 10 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 14.15. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 
 
 
 
 

 


